
!)rotokól Nr XI.2015

z sesji Rady Gminy w Imielnie

z dnia 29 grudnia 2015 roku

Posiedzenie odbyło się w Zespole Szkół w Motkowicach w godz. od 900 do 1030
.

W posiedzeniu udział biorą Radni Rady Gminy w Imielnie oraz zaproszeni goście według list

obecności stanowiących załączniki Nr I, Nr 2 i Nr 3 do niniejszego protokołu.

Porzadek posiedzenia:

I. Otwarcie sesji, powitanie gości i stwierdzenie quorum,

2. Przyjęcie protokołu Nr X.20 15,

3. Przyjęcie porządku obrad,

4. Interpelacje i zapytania radnych,

5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy za okres miedzy sesjami,

6. Przyjęcie planów pracy Rady Gminy i Komisji stałych na 2016 rok,

7. Podjęcie uchwał:

- w sprawie zmian w budżecie Gminy Imielno na 2015 rok Nr XI.67 .20 15,

- w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Imielno na lata 2015-2026

Nr XI.68.2015,

- w sprawie ustalenia wysokości diet dla radnych Nr XI.69.2015,

- w sprawie wysokości i zasad otrzymywania diet dla sołtysów Nr XI. 70.2015,

- zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, Przeciwdziałania Narkomanii na 2015 rok

Nr X 1.7 1.20 15,

- zmieniająca uchwałę w sprawie określenia wzorów formularzy deklaracji na podatek od

nieruchomości, leśny, rolny dla Agencji Nieruchomości Rolnych Nr XI.72.2015.

8. Dyskusja,

9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych,

10. Sprawy Różne,

II. Zamknięcie posiedzenia.



Ad.p.l. Otwarcia sesji, powitania zebranych oraz stwierdzenia, że liczba radnych jest

wystarczająca do podejmowania prawomocnych uchwał dokonał Przewodniczący Rady

Gminy Pan Jan Grzelec.

W sesji udział bierze 15-tu radnych.

Ad.p.2. Protokół Nr X.2015 z poprzedniej sesJi został wyłożony do wglądu po

przegłosowaniu jednogłośnie przyjęty.

"Za" przyjęciem protokołu Nr X.20 15 głosowało jednogłośnie 15-tu radnych.

Ad.p.3. Przewodniczący Rady Gminy Pan Jan Grzelec przedstawił porządek posiedzenia.

Nikt z radnych nie zgłosił uwag do porządku obrad.

"Za" przyjęciem porządku posiedzenia głosowało jednogłośnie 15-tu radnych.

Ad.pA. W punkcie tym Radny Zdzisław Zygan pytał, czy byłaby możliwość przyspieszenia

opracowania studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego dla

piaskowni z terenu naszej gminy.

Ad.p.5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy za okres między sesjami szczegółowo

omówił Wójt Gminy Pan Zbigniew Huk.

Nikt nie zgłosił uwag do sprawozdania Wójta Gminy.

"Za" przyjęciem sprawozdania głosowało jednogłośnie 15 radnych.

Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy za okres miedzy sesjami stanowi załącznik Nr 4 do

niniejszego protokołu.

Ad.p.6.W punkcie tym przystąpiono do przyjęcia planów pracy Rady Gminy oraz Komisji

stałych na 2016 rok.

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani Gabriela Deka zapoznała z planem pracy Rady

Gminy na 2016 rok.

"Za" przyjęciem planu pracy Rady Gminy głosowało jednogłośnie 15-tu radnych.

Plany pracy Komisji stałych na 2016 rok radni otrzymali wraz z materiałami na sesJę,

w związku z tym Przewodniczący Rady Gminy poddał plany pracy Komisji stałych pod

głosowanie.

"Za" przyjęciem płanu pracy Komisji Rewizyjnej głosowało jednogłośnie 15-tu radnych.



"Za" przyjęciem planu pracy Komisji Bezpieczeństwa, Porządku Publicznego, Ochrony

Przeciwpożarowej, Ochrony Środowiska głosowało jednogłośnie 15-tu radnych.

"Za" przyjęciem planu pracy Komisji Rozwoju Społeczno - Gospodarczego, Budżetu,

Finansów i Rolnictwa głosowało jednogłośnie 15-tu radnych.

"Za" przyjęciem planu pracy Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia Spraw Socjalnych

głosowało jednogłośnie 15-tu radnych.

Plan pracy Rady Gminy oraz plany pracy Komisji stałych na 2016 rok stanowią załączniki

Nr 5, Nr 6, Nr 7, Nr 8, Nr 9 do niniejszego protokołu.

Ad.p.7. W punkcie tym przystąpiono do podejmowania uchwał:

- w sprawie zmian w budżecie Gminy Imielno na 2015 rok Nr XI.67.2015 - projekt uchwały

szczegółowo omówiła Skarbnik Gminy Pani Halina Faryna.

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani Gabriela Deka zapoznała zebranych z treścią projektu

uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jan Grzelec poddał uchwałę pod głosowanie.

"Za" przyjęciem uchwały Nr XI.67 .2015 głosowało jednogłośnie 15-tu radnych.

- w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Imielno na lata 2015-2026

Nr XI.68.20 15 - Przewodniczący Rady Gminy poinformował zebranych, że uchwała ta jest

adekwatna do uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy.

Z treścią projektu uchwały zapoznała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani Gabriela Deka.

"Za" przyjęciem uchwały głosowało jednogłośnie 15-tu radnych.

- w sprawie ustalenia wysokości diet radnych Nr XI.69.2015 - projekt uchwały omówił Wójt

Gminy. Wójt Gminy zaproponował, aby diety były wypłacane w formie ryczałtu według

zróżnicowania wynikającego z pełnionej przez radnego funkcji w Radzie Gminy. Wysokość

ryczałtu ustalona została w odniesieniu do kwoty bazowej, która wynika z ustawy budżetowej

na dany rok budżetowy. W ustawie jest zapis, który mówi, że w gminie do 15000

mieszkańców dieta radnego aktualnie nie może być wyższa niż 1324,84zl. Ponadto Wójt

Gminy powiedział, że wprowadzenie ryczałtu ma wpłynąć na lepszą organizację pracy oraz

funkcjonowanie Rady Gminy, np. zwoływanie posiedzeń komisji.

Z treścią projektu uchwały zapoznała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani Gabriela Deka.

"Za" przyjęciem uchwały głosowało jednogłośnie 15-tu radnych.

Przewodniczący Rady Gminy ogłosił 15 minut przerwy. Po przerwIe przystąpiono do

dalszego podejmowania uchwal.



Profilaktyki

na 2015 rok

- w sprawie wysokości i zasad otrzymywania diet dla sołtysów Nr XI. 70.20 15 - projekt

uchwały omówił Wójt Gminy informując, że uchwała dotyczy podwyższenia wysokości diet

dla sołtysów za obecność na sesji Rady Gminy.

Sołtys wsi Dalechowy Pan Wiesław Adamus powiedział, że nie godzi się na taką propozycję,

ponieważ nie jest ona adekwatna, do odpowiedzialnej pracy jaką wykonują sołtysi oraz do

podwyżek diet dla radnych. Zaproponował, aby diety dla sołtysów ró",mież były wypłacane

w formie ryczałtowej.

Skarbnik Gminy Pani Halina Faryna powiedziała, że ustawa o samorządzie gminnym nie

przewiduje, aby diety dla sołtysów były wypłacane na podstawie ryczałtu, a prace dotyczące

zbierania wpłat z podatku rolnego i za odpady komunalne, to wypłata uchwalonej prowizji.

Proponowana dieta jest wyłącznic za udział w sesji.

Z treścią projektu uchwały zapoznała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani Gabriela Deka.

"Za" przyjęciem uchwały głosowało jednogłośnie 15-tu radnych.

zmIenIająca uchwałę w sprawie przYJęCIa Gminnego Programu

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, Przeciwdziałania Narkomanii

Nr XI.7 1.2015 - projekt uchwały omówiła Skarbnik Gminy.

Z treścią projektu uchwały zapoznała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy pani Gabriela Deka.

"Za" przyjęciem uchwały głosowało jednogłośnie 15-tu radnych.

- zmieniająca uchwałę w sprawie określenia wzorów formularzy deklaracji na podatek od

nieruchomości, leśny, rolny dla Agencji Nieruchomości Rolnych Nr XI.72.2015 - projekt

uchwały omówiła Sekretarz Gminy Pani Ewa Seweryn informując, że zmiana dotyczy zmiany

druku deklaracji stanowiącego załącznik Nr I do uchwały Nr X.64.2015, ponieważ

poprzednio podjęta uchwała zawierała błąd techniczny.

Z treścią projektu uchwały zapoznała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy.

"Za" przyjęciem uchwały głosowało jednogłośnie 15-tu radnych.

Ad.p.8. W punkcie tym głos zabrał sołtys wsi Dzierszyn Pan Adam Koziński zgłaszając brak

drogowskazu do drogi powiatowej przy nowo wyremontowanej drodze z Wygody do

Jakubowa.

Wójt Gminy powiedział, że poczyni starania, aby drogowskaz w danym miejscu zamieścić.

Ad.p.9. W punkcie tym Wójt Gminy udzielił odpowiedzi radnemu Zdzisławowi Zyganowi, że

studium uwarunkowań jest w trakcie realizacji.



Ad.p.lO. W punkcie tym głos zabrał Wójt Gminy informując, że przedstawiciele Biura

Geodezji z Kielc zaproponowali zorganizować kolejne spotkanie w sprawie scalania gruntów

z mieszkańcami wsi południowej części gminy. W związku z tym, Wójt Gminy poprosił

sołtysów, aby poinformowali mieszkańców o takim spotkaniu. Jeśli będą zainteresowane

osoby to wówczas zostanie ustalony termin i miejsce takiego spotkania.

Wójt Gminy podał również do wiadomości, że w miejscowościach: Bełk, Grudzyny, Imielno,

Kawęczyn, Mierzwin, Opatkowice Cysterskie, Opatkowice Drewniane, Opatkowice

Murowane, Opatkowice Pojałowskie i Zegartowice został zmieniony termin odbioru odpadów

komunalnych z dnia 1.01.2016r. na 31.12.2015r.

Ponadto Wójt Gminy zaprosił wszystkich zebranych na artystyczno-opłatkową część sesji.

Ad.p.11. Przewodniczący Rady Gminy uznał porządek obrad za wyczerpany, dziękując

wszystkim zakończył posiedzenie.
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